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Protokół nr VIII/07 z sesji Rady Powiatu
Lęborskiego

Ad.1
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył sesję i po powitaniu radnych oraz
gości stwierdził, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 16
radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 19 osób stanowi quorum
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.

Ad. 2
Przedstawienie porządku obrad

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad:
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2.Przedstawienie porządku obrad.
3.Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4.Interpelacje i zapytania radnych.
5.Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i prac Zarządu Powiatu w
okresie od 12 kwietnia do 16 maja 2007 roku.
6.Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego Zakładu
Opieki Zdrowotnej w Lęborku.
7.Stan przygotowania jednostek powiatowych do utrzymania bezpieczeństwa i
porządku w sezonie letnim.
8.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii
Rzymskokatolickiej p. w. N.M.P. Królowej Polski w Lęborku na roboty budowlane przy
zabytku wpisanym do rejestru zabytków oraz podjęcie uchwały.
9.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Św. Jakuba
Apostoła w Lęborku na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru
zabytków oraz podjęcie uchwały.
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10.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego
konieczności przyspieszenia budowy drogi krajowej Nr 6 na odcinku Lębork – Gdańsk,
tzw. „Trasy Kaszubskiej” oraz podjęcie uchwały.
11.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
12.Wnioski i oświadczenia radnych.
13.Zamknięcie obrad.

Waldemar Walkusz – Przewodniczący rady przekazał, iż Zarząd Powiatu Lęborskiego
wniósł o rozszerzenie pkt. 6 o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia
stanowiska dotyczącego wprowadzenia Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lęborku do krajowej sieci szpitali.
Następnie zapytał czy są jeszcze inne uwagi do przedstawionego porządku obrad.
Wobec braku głosów przystąpił do głosowania.
Rada w obecności 16 radnych – jednogłośnie przyjęła porządek obrad wraz z
zaproponowaną zmianą.

Ad.3
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady poinformował, iż do chwili rozpoczęcia sesji
nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z ostatniej sesji.
W związku z powyższym Rada w obecności 16 radnych – 15 głosami „za” przy 1 głosie
wstrzymującym przyjęła protokół nr VII z dnia 27 kwietnia 2007 roku.

Ad. 4
Interpelacje i zapytania radnych

Radna Adela Muzykiewicz zwróciła się z zapytaniem czy wobec trwającego w Polsce
protestu lekarzy, głównie tych którzy są zatrudnieni na umowę o pracę, mamy jakiś
poważny konflikt na terenie miasta i czy ten konflikt zagraża bezpieczeństwu
pacjentów.

Radny Jacek Woronowicz przekazał, iż remonty na drogach powiatu lęborskiego już się
zakończyły. Oświadczył również, iż jest planowana wspólna inwestycja gminy
Choczewo z powiatem wejherowskim. Następnie zwrócił się z zapytanie czy Zarząd
Dróg Powiatowych planuje naprawę drogi między Sarbskiem a Linią, oraz czy na ten
cel będą przeznaczone środki z Funduszu Unijnego.

Ad. 5
Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i prac Zarządu Powiatu w



okresie od 12 kwietnia do 16 maja 2007 roku

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przekazał, iż powyższe sprawozdanie radni
otrzymali wraz z materiałami na sesję.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 6
Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego Zakładu
Opieki Zdrowotnej w Lęborku oraz rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia
stanowiska dotyczącego wprowadzenia Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lęborku do krajowej sieci szpitali

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przekazał, iż powyższe sprawozdanie radni
otrzymali wraz z materiałami na sesję.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Wiktor Tyburski – Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia
stanowiska dotyczącego wprowadzenia Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lęborku do krajowej sieci szpitali.

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.
Wobec braku głosów w dyskusji przystąpił do głosowania.

Rada w obecności 16 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/64/07 w sprawie
przyjęcia stanowiska dotyczącego wprowadzenia Samodzielnego Publicznego
Specjalistycznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lęborku do krajowej sieci szpitali.
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. 7
Stan przygotowania jednostek powiatowych do utrzymania bezpieczeństwa i porządku
w sezonie letnim

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady przekazał, iż powyższe sprawozdanie radni
otrzymali wraz z materiałami na sesję.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. 8
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii
Rzymskokatolickiej p. w. N.M.P. Królowej Polski w Lęborku na roboty budowlane przy
zabytku wpisanym do rejestru zabytków



Wiktor Tyburski – Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania
dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p. w. N.M.P. Królowej Polski w Lęborku na roboty
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.

Tomasz Tutak – przewodniczący komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki przekazał,
iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Adela Muzykiewicz – przewodnicząca komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej
przekazała, iż komisja również pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.
Wobec braku głosów w dyskusji przystąpił do głosowania.

Rada w obecności 16 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/65/07
w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p. w. N.M.P. Królowej Polski
w Lęborku na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad. 9
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Św. Jakuba
Apostoła w Lęborku na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru
zabytków

Wiktor Tyburski – Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania
dotacji dla Parafii Św. Jakuba Apostoła w Lęborku na prace konserwatorskie przy
zabytku wpisanym do rejestru zabytków.

Tomasz Tutak – przewodniczący komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki przekazał,
iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Adela Muzykiewicz – przewodnicząca komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej
przekazała, iż komisja również pozytywnie zaopiniowała powyższy projekty uchwały.

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.
Wobec braku głosów w dyskusji przystąpił do głosowania.

Rada w obecności 16 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/66/07
w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Św. Jakuba Apostoła w Lęborku na prace
konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków .
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.



Ad. 10
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego
konieczności przyspieszenia budowy drogi krajowej Nr 6 na odcinku Lębork – Gdańsk,
tzw. „Trasy Kaszubskiej”

Wiktor Tyburski – Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia
stanowiska dotyczącego konieczności przyspieszenia budowy drogi krajowej Nr 6 na
odcinku Lębork – Gdańsk, tzw. „Trasy Kaszubskiej”.

Witold Piórkowski – przewodniczący komisji Bezpieczeństwa, Transportu i
Drogownictwa przekazał, iż komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt
uchwały.

Waldemar Walkusz – Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.
Wobec braku głosów w dyskusji przystąpił do głosowania.

Rada w obecności 16 radnych – jednogłośnie podjęła uchwałę nr VIII/67/07 w sprawie
stanowiska dotyczącego konieczności przyspieszenia budowy drogi krajowej Nr 6 na
odcinku Lębork – Gdańsk, tzw. „Trasy Kaszubskiej”.
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad. 11
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Ryszard Wenta – Starosta Lęborski odpowiadając na zapytanie radnego Jacka
Woronowicza dotyczącego remontu drogi Stęknica –Sasino przekazał, iż Powiat
Lęborski wraz z Zarządem Dróg Powiatowych złożył wniosek o przyznanie dotacji z
Regionalnego Programu Operacyjnego. Dodał, iż jest duża szansa na uzyskanie wyżej
wymienionej dotacji. Następnie przekazał, iż w tą inwestycję zaangażowany jest także
powiat wejherowski, jak również gminy Wicko oraz Choczewo. Dalej wyraził wątpliwość
czy tą inwestycję uda się przeprowadzić w tym roku.
Kończąc poinformował, iż w najbliższym czasie udzieli szczegółowej odpowiedzi na
powyższą interpelację na piśmie.

Andrzej Sapiński – Dyrektor SPS ZOZ w Lęborku odnośnie zapytania pani radnej Adeli
Muzykiewicz dotyczącego sytuacji strajkowej pracowników służb medycznych w
naszym mieście przekazał, iż w 2006 roku nastąpiła dość znacząca podwyżka płac i
dotyczyła ona wszystkich grup zawodowych ochrony zdrowia. Następnie oświadczył, iż
ta podwyżka zażegnała pole konfliktu tylko na kilka miesięcy. Dodał, iż w jego
zakładzie podwyżka została zrealizowana w pełnym wymiarze dla wszystkich grup



zawodowych.
Dalej przekazał, iż na terenie Polski strajkuje około 200 szpitali. Przyznał, iż szpital w
Lęborku boryka się z podobnymi problemami. Dodał, iż o sytuacji związanej ze
strajkami w szpitalu w Lęborku informuje Centrum Zdrowia Publicznego przy Urzędzie
Miejskim w Gdańsku, jak również organ założycielski.
W dalszej kolejności poinformował, iż działania medyczne szpitala w Lęborku w pełni
zabezpieczają bezpieczeństwo pacjentów. Przekazał, iż szpital działa w trybie
dyżurowym, oraz, że wszyscy pacjenci którzy trafią do szpitala otrzymają
wykwalifikowaną pomoc w wymiarze w którym jest to niezbędne dla ich stanu zdrowia.
Kończąc dodał iż, działania planowe, które dotyczą zaplanowanych zabiegów oraz
zaplanowanych porad w poradniach specjalistycznych w szpitalu w Lęborku nie mogą
się odbyć, gdyż związek zawodowy lekarzy w chwili obecnej ich nie udziela.

Ad. 12
Wnioski i oświadczenia radnych

Radna Adela Muzykiewicz wniosła o dołączenie do stanowiska Rady Powiatu
Lęborskiego w sprawie wprowadzenia Samodzielnego Publicznego Specjalistycznego
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Lęborku do krajowej sieci szpitali, tabeli przedstawionej
przez dyrektora SPS ZOZ na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej
w dniu 22 maja br., która w sposób obrazowy przedstawi usługi świadczone przez
szpital mieszkańcom powiatów ościennych.

Radny Maciej Barański zgłosił wniosek o udostępnienie sprawozdania SPS ZOZ w
Lęborku radnym z gminy Łęczyce i Potęgowo. Jego zdaniem działania radnych wyżej
wymienionych gmin mogą wesprzeć starania władz Powiatu Lęborskiego w sprawie
wpisania szpitala w Lęborku do krajowego rejestru sieci szpitali.

Ad. 13
Zamknięcie obrad

Wobec zrealizowania porządku dzisiejszych obrad Waldemar Walkusz –
Przewodniczący Rady zamknął VIII sesję Rady Powiatu Lęborskiego.
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Małgorzata Macieja
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